
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 5. juli 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 900
Ministeren bedes oplyse, hvorfor Sundhedsstyrelsen ikke undersøgte indsi-
gelser fra eksperter mod fagligheden i den votering om brugen af Omniscan,
der blev udarbejdet april 2009, også henset til at voteringen skulle anvendes
til at vurdere en lang række lægers faglige virke. Desuden bedes ministeren
oplyse, hvordan ministeren fremover vil sikre, at Sundhedsstyrelsen sikrer, at
anvendte eksperter har den nødvendige faglige indsigt til at vurdere brugen af
et lægemiddel, således at patientsikkerheden sikres (jf. Dagensmedicin.dk,
15.05.2009, ”Tilsynssager på vej mod Herlevradiolog”).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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